

### PLASTIC INDUSTRIES

The company has obtained many certificates: ISO 45001:2018 for occupational health & safety management, ISO 9001:2015 for quality management, ISO 14001:2015 for environmental management, and ISO 22000:2018 for food safety management.





PLASTIC INDUSTRIES

صُناع المستقبل FUTURE MAKERS EURO ONE PLAST was established in order to fill the shortage in the market needs of polyethylene pipes and parts.

And providing a native product with international standard specifications, keeping pace with developments and needs, and being an influential participant in the plastics industry sector.

To achieve this, we used the latest machines, the best human competencies and the finest materials.

The result was the presence of an Egyptian product that calls for pride, conforming to international standards, and has succeeded in passing many approved tests.

The company has obtained many certificates: ISO 45001:2018 for occupational health & safety management, ISO 9001:2015 for quality management, ISO 14001:2015 for environmental management, and ISO 22000:2018 for food safety management.



### **OUR VISION**

is to strengthen the Egyptian economy, and to satisfy the customer with a competitive international quality product with unbeatable economic cost, especially the increasing need for the products of the water and wastewater sector, the modern irrigation sector and gas etc.



### **OUR GOAL**

is to provide products that make a clear mark in the Egyptian and Middle Eastern market, and for the Euro One Plast name to remain synonymous with high quality.

And all for the sake of the continuity of our clear policy: customer satisfaction.

تأسســـت شــركة يـــورو وان بلاســت لأجــل ســد النقــص فــي احتياجــات الســوق مــن مواســير وقطــع البولــي ايثيليـــن. وتوفيــر منتــج محلــي بمواصفــات عالميــة قياســية، مواكــب للتطــورات والاحتياجــات، وأن نكــون مشاركين مؤثرين في قطاع صناعة البلاستيك.

ولتحقيق ذلك قمنا باستخدام أحدث الآلات وأفضل الكفاءات البشرية وأجود الخامات وكانـت النتيجـة وجـود منتـج مصـرـب يدعـو للفخـر، موافـق للقياسـات العالميـة، وقـد نجـح فـب اجتيـاز كثيـر من الاختبارات المعتمدة.



وقـد حصلـت الشـركة علـب شـهادات كثيـرة منهـا: الأيــزو 45001:2018 فــي إدارة السـلامة والصحــة المهنيــة، والأيــزو 14001:2015 فــي إدارة الجــودة، والأيــزو 14001:2015 فــي إدارة الجــودة، وكذلك الأيـزو 22000:2018 فــي إدارة سلامة الغذاء.



إن رؤيتنـا تدعيــم الاقتصـاد المصــري، وإرضـاء العميــل بمنتــج ذي جــودة عالميــة منافســة وتكلفــة اقتصاديــة لا تنافــس، خصوصــا فــي ظــل زيــادة الحاجــة لمنتجــات قطــاع الميــاه والصــرف وقطــاع الــري الحديث والغاز .



وهدفنـا توفيـر منتجـات تضـع بصمـة واضحـة فـي السـوق المصـري والشـرق الأوسـط، وأن يظـل اسـم يورو وان بلاست مرادفا للجودة العالية.

وكل ذلك من أجل استمرارية سياستنا الواضحة: إرضاء العميل.



• Range:

From  $\Theta$  16mm to  $\Theta$  20mm.

Pressure rating:
6 bar at 20° c.

#### Materials:

polyacetal or polypropylene copolymer PP-B. The fittings are suitable for use in potable water supply systems. The fittings are suitable for exposure to sunlight (UV) with excellent chemical resistance.

### **PRODUCTS**



### COUPLING

وصلة

Code	Size mm.	Packing
E1CO16	16*16	1500
E1CO18	18*18	1300
E1CO20	20*20	1000



#### **ELBOW**

کوع

Code	Size mm.	Packing
E1EL16	16*16	1200
E1EL18	18*18	1300
E1EL20	20*20	1000



### TEE

مشترك

Code	Size mm.	Packing
E1TEE16N-1616	16*16*16	800
E1TEE16N-1818	18*16*18	700
E1TEE16N-2020	20*16*20	600

### **PRODUCTS**



## TEE MALE ADABTER

مشترك بسن خارجي

Code	Size mm.	Packing
E1TEE16S-1612	16* 1/2 *16	600
E1TEE16S-1634	16* 3/4 *16	600



## ELBOW MALE ADAPTER

کوع بسن خارجي

Code	Size mm.	Packing
E1ELM1612	16* 1/2	1200
E1ELM1634	16* 3/4	1000
E1ELM2012	20* 1/2	1000
E1ELM2034	20* 3/4	800



### **DOUBLE RING**

نهایة خط

Code	Size mm.	Packing
E1DR16	16*16	2200
E1DR18	18*18	2200
E1DR20	20*20	2000



# **COUBLING REDUCING**

وصلة مخفضة

Code	Size mm.	Packing
E1CORE1816	18 *16	1700
E1CORE2016	20 *16	1500
E1CORE2018	20 *18	1300



### TAKE-OFF WITH RUBBER

بداية بالكاوتشة

Code	Size mm.	Packing
E1TOFF1816	18 *16	2000
E1 TOFF 2016	20 *16	2000
E1 TOFF 2018	20 *18	2000



### STAKE

حربة بابلر

Code	Size cm.	Packing
E1ST21	21	500
E1ST29	29	500



### **GROUND HOOK**

حربة تثبيت خرطوم

Code	Size cm.	Packing
E1GH19	19	500
E1GH23	23	500
E1GH30	30	500

# **QUALITY AND TESTING**

EURO ONE PLAST pipes are manufactured according to international and Egyptian standards.

EURO ONE PLAST pipes are manufactured according to international and Egyptian standards, therefore we conduct the following stringent quality checks at each stage of manufacturing to ensure best quality product is delivered to the customer. Using the most updated testing equipment to insure the most accuracy results and measurements, to guarantee the highest quality.

### 1- We begin the testing process with raw materials tests:

- · Bulk density test
- K- Value test
- Particle size by sieve analysis
- Melt flow rate

#### 2- Then there're tests on the pipe itself

- Visual inspection & appearance
- Dimensional measures
- Tensile strength test
- Hydrostatic Pressure Test
- Elongation at break

- Impact test & slow crack growth rate
- Internal pressure test
- Carbon black content & dispersion
- Water absorption test
- Methylene chloride test



### الجودة والاختبار



يتـم تصنيـع مواسـير يـورو وان بلاسـت وفـق المواصفـات القياسـية العالميـة وكذلـك المصريـة، لذلـك نجـري فحوصـات الجـودة الصارمـة الدقيقـة فـي كل مرحلـة مـن مراحـل التصنيـع لضمـان تسـليم أفضـل المنتجـات للعمـلاء. وباسـتخدام أحدث معدات الاختبار للتأكد من دقة النتائج والقياسات لضمان أعلم جودة.

### 1. نبحاً عمليات الاختبار والجودة باختبار المواد الخام أولا:

• اختبار الكثافة الظاهرية – حجم الحبيبات – معدل الانصهار والذوبان .

### 2 . ثم بعد ذلك نجري العديد من الاختبارات على المواسير بعد الإنتاج:

- الفحص البصري والظاهري
  - قياس الأبعاد
- قياسات الشد والاستطالة والجهد
- قياسات الضغوط الهيدر وستاتيكية والداخلية
  - قياسات الكسر والسحق والصدمات
    - قياسات الحرارة.
- اختبارات كلوريد الميثيلين والأسيتون وامتصاص المياه
  - قياس أسود الكربون





# CERTIFICATES

الشهادات المعتمدة..

















PLASTIC INDUSTRIES

صُناع المستقبل FUTURE MAKERS

